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 Protokół nr 102/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 kwietnia 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2  do arkusza 

organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

2. Zapoznanie się z pismem z Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu w 

sprawie remontu drogi powiatowej Ostrowite – gr. woj. (Górale).                                                                                                                         

                                  

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                 

M. Buliński, A. Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 99/2017, 

100/2017. 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2  do arkusza organizacji roku 

szkolnego 2016/2017 w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Bożena Maciejewska – dyrektor PCRE/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Maciejewska wyjaśniła, że aneks związany jest z jej przejściem na emeryturę. Dodała, że 

w związku z tym iż od dnia 21 kwietnia powierzono pani Krajewskiej obowiązki dyrektora 

PCRE została zawieszona część godzin pani Krajewskiej. 

Pani Wicestarosta zasugerowała, żeby przy aneksie zrobić adnotację odnośnie zawieszonych 

godzin.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Bożeny 

Maciejewskiej – dyrektora PCRE w sprawie dokonania zwiększenia środków na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek, który stanowi załącznik nr 3. 

Pani Maciejewska poinformowała, że wnioskuje o zwiększenie środków o kwotę 1200 zł na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli w ramach budżetu jednostki na 2017. Dodała, że środki 

będą przeznaczone na szkolenie psychologa, który będzie diagnozował osoby 

niepełnosprawne intelektualnie. 

 

/pani B. Maciejewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją Warsztatu 

Terapii Zajęciowej o wydatkowaniu środków finansowych za I kwartał 2017r. 

/na posiedzenie weszła pani Ewa Murawska – Czarnecka – pracownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie/ 

 

Pani Murawska-Czarnecka poinformowała, że kwartalna informacja o wydatkowaniu 

środków finansowych za I kwartał jest zgodna z planem finansowym WTZ na rok 2017. 

Pan Starosta zapytał czy wiadomo już czy został rozpatrzony wniosek na dofinansowanie 

zakupu samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. 

Pani Murawska-Czarnecka odpowiedziała, że wczoraj wpłynęła informacja, iż wniosek jest 

oceniony pozytywnie pod względem formalno-prawnym. 

 

Informacja WTZ stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani E. Murawska-Czarnecka opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Marka 

Wilczopolskiego w sprawie planów przebudowy chodnika przy ul. Żwirki i Wigury w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan R. Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło pismo p. M. Wilczopolskiego, które stanowi 

załącznik nr 5. Wyjaśnił, że wnioskodawca zwrócił się z prośbą, ujęcia w przyszłych planach 

przebudowy w dokumentacji technicznej wjazdu z ulicy na posesję wnioskodawcy. Dodał, że 

udzielono odpowiedzi, iż nie ma możliwości wykonania wjazdu, ponieważ budowa lub 

przebudowa zjazdu należy do właściciela lub użytkownika nieruchomości przyległych do 

drogi. Ponadto poinformował, że wnioskodawca powinien uzyskać zezwolenie zarządcy drogi 

na lokalizację zjazdu w drodze decyzji administracyjnej oraz wybudować zjazd. Pan 

Kłosowski wyjaśnił, że w przypadku budowy lub przebudowy drogi budowa lub przebudowa 

zjazdów dotychczas istniejących należy do zarządcy drogi. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Gminy 

Grodziczno w sprawie udzielania pomocy finansowej powiatowi na przebudowę drogi 

na odcinku Zwiniarz – Truszczyny. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że prowadzone były rozmowy zarówno z Wójtem Gminy 

Rybno jak i z Wójtem Gminy Grodziczno. Dodał, że wykonano dwa kosztorysy remontu 

drogi. W pierwszej wersji remontu drogi zaplanowano dwie warstwy masy, przebudowę 

zatoki autobusowej oraz chodnika w Zwiniarzu /koszt remontu 660 000 zł/, natomiast w 

drugiej okrojonej wersji zaplanowano jedną warstwę masy oraz powierzchniowe utrwalenie 

/koszt remontu 560 000 zł/. Po rozmowach z Wójtem Gminy Rybno i Wójtem Gminy 

Grodziczno ustalono, iż podział środków na remont w/w drogi będzie wynosił po 220 000 zł 

każdy z samorządów. Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęła odpowiedź z Gminy 

Grodziczno, iż deklarują wkład finansowy w remont drogi w wysokości 150 000 zł. Dodał, że 

Wójt Gminy Rybno na spotkaniu podtrzymywał swoją decyzję odnośnie wysokości środków, 

natomiast uważał iż Gmina Rybno nie powinna przekazać więcej środków niż gmina, na 

której przebiega droga tj. Gmina Grodziczno. Nadmienił, że z nieoficjalnych informacji 

wynika, iż Wójt Gminy Rybno deklaruje pomoc finansowa w wysokości 150 000 zł. 

Poinformował, że deklarowanych środków jest 300 000 zł, brakuje środków w wysokości 

250 000 zł /wersja okrojona robót/. Dodał, że jeżeli droga nie zostanie wykonana w tym roku 

to w przyszłym roku też nie zostanie wykonana, ponieważ na 2018r. są zaplanowane inne 

inwestycje drogowe.  

Pani Wicestarosta zapytała, czy można jeszcze zmniejszyć zakres inwestycji. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. 

Pani Wicestarosta poprosiła o przychylność w sprawie remontu w/w drogi. Poinformowała, że  

temat remontu tej drogi jest poruszany na każdej sesji Rady Gminy Grodziczno. Dodała, że 

jeżeli jest pomoc finansowa Gminy Rybno to należy wykonać remont drogi w wersji 

okrojonej, ponieważ nawierzchnia drogi nie jest w dobrym stanie.  

Pani Grzywacz stwierdziła, że jeżeli jest pomoc finansowa gmin to należałoby wykonać 

remont drogi.  

Pan Buliński poinformował, że podtrzymuje swoje zdanie i uważa, iż „wyciągnięta ręka” 

dwóch samorządów nie powinna być odrzucona. Stwierdził, że można jeszcze porozmawiać z 

przedstawicielami gmin czy nie udałoby im się jeszcze zwiększyć środków na remont drogi. 

Pan Kłosowski poinformował, że według niego Gmina Grodziczno nie zwiększy środków. 

Pan Starosta stwierdził, że nie jest łatwo znaleźć w budżecie powiatu brakujących środków. 

Pan Kłosowski poinformował, że jeżeli będzie decyzja Zarządu to musiałaby być 

przygotowana uchwała Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji powyższej 

inwestycji. 

 

Pismo z gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 6. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 

Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu w sprawie remontu drogi 

powiatowej Ostrowite – gr. woj. (Górale).                                                                                                                         
 

Pan Starosta poinformował, że nie ma możliwości przekazania gruntów powiatowi. Dodał, że 

z pisma wynika, iż odcinek drogi w obrębie ewidencyjnym Ostrowite gmina Biskupiec 

zostanie ujęty przez Nadleśnictwo Brodnica do modernizacji w roku 2018. 

Pani Grzywacz zapytała jaki to jest odcinek drogi. 
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Pan Kłosowski odpowiedział, że droga ma 4,482km /1,700 km nawierzchnia bitumiczna, 

2,770 km nawierzchnia gruntowa/, do wykonania pozostałoby 1,970 km. 

 

Pismo z RDLP w Toruniu stanowi załącznik nr 7. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że n/w uchwały muszą być poddane konsultacjom. W 

związku z powyższym konsultacje odbędą się w terminie od 24 kwietnia do 5 maja. Dodała, 

że otwarte spotkanie m.in. z przedstawicielami organizacji pozarządowych odbędzie się          

5 maja 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński, A. Stajszczak. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że w/w projekt uchwały musi być przekazany do 

zaopiniowania związkom zawodowym. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 8. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowomiejski. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że konsultacje odbędą się w terminie od 24 kwietnia do      

5 maja. Dodała, że otwarte spotkanie m.in. z przedstawicielami organizacji pozarządowych 

odbędzie się 5 maja 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowomiejski. 
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Pani Wicestarosta poinformowała, że w/w projekt uchwały zostanie przekazany do 

zaopiniowania związkom zawodowym. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 9. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

niepublicznym szkołom i placówkom dotowanym z budżetu Powiatu Nowomiejskiego 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że konsultacje odbędą się w terminie od 24 kwietnia do      

5 maja. Dodała, że otwarte spotkanie m.in. z przedstawicielami organizacji pozarządowych 

odbędzie się 5 maja 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński, A. Stajszczak. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w branżową szkołę I stopnia. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że przekształcenie szkoły wynika ze zmiany prawa 

oświatowego. Odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przekształcenia Szkoły Policealnej nr 2 im. Noblistów Polskich w Kurzętniku z 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie Zarządu/  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przekształcenia Szkoły Policealnej nr 1 w Nowym Mieście Lubawskim w 

Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. Poinformowała, że należy uzupełnić zapis w     

§ 2 tj. dopisać: „Mienie Szkoły Policealnej nr 1 w …” 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki  jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. 

Stajszczak. 
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/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/ 

 

Pan Starosta poinformował, że dzwonił do Wójta Gminy Rybno. Dodał, że z informacji, którą 

przekazał mu Wójt Gminy Rybno wynika, iż ma problem z przekazaniem środków na remont 

drogi Zwiniarz-Truszczyny. Ponadto Wójt Gminy Rybno twierdzi, iż Gmina Grodziczno 

powinna przekazać większe środki na realizację inwestycji niż deklaruje i proponuje 

przełożenie inwestycji na 2018r.  

Pan Kłosowski poinformował, że podczas ostatniej rozmowy Wójt Gminy Rybno proponował 

przesunięcie inwestycji na przyszły rok.  

Pan Buliński zapytał czy pierwsza deklaracja Wójta Gminy Rybno była ustna czy pisemna. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że propozycja remontu drogi była na piśmie, natomiast nie 

deklarowano kwoty jaką gmina mogłaby przekazać na realizację inwestycji. 

Pan Buliński stwierdził, że skoro wynikła taka sytuacja to należy wystosować pismo do Wójta 

Gminy Rybno z prośbą o zajęcie jednoznacznego stanowiska w sprawie przekazania środków 

na realizację inwestycji tzn. czy przekazuje środki czy nie.  

Pani Wicestarosta przychyliła się do stwierdzenia pana Bulińskiego i zawnioskowała o 

wysłanie w dniu dzisiejszym faksem i pocztą pisma do Wójta Gminy Rybno.  

Pan Starosta zaproponował, żeby pismo do Wójta Gminy Rybno zawiozła osobiście pani 

Wicestarosta. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wykonanie robót budowlanych 

na zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że w przedmiotowym postępowaniu o zamówienie 

publiczne nie złożono żadnej oferty. W związku z powyższym należy unieważnić przetarg. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji „Togatus Pro Bono”, której zlecono realizację 

zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

/pani Wicestarosta opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

/pani Wicestarosta weszła na posiedzenie Zarządu/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji „Drogowskazy”, której zlecono realizację 

zadania publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli finansowej i merytorycznej przeprowadzonej w Towarzystwie Przyjaciół Dzieci 

– Warsztacie Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli finansowej przeprowadzonej w Niepublicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 13. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli finansowej przeprowadzonej w Zaocznym Liceum Ogólnokształcącym dla 

Dorosłych w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. Poinformowała, że są 

uwagi, które przedstawiają się następująco: 

- szkoła nie posiada oddzielnego konta bankowego /konto jest wspólne z taką samą jednostką 

w Iławie/, 

-wszystkie opłaty za zakupy /rachunki, faktury/ należności z umów zlecenie itp. są 

regulowane gotówką, zaś przelewy do ZUS-u przekazywane są wspólnie z iławską placówką, 

- na podstawie przedłożonych do kontroli wyciągów bankowych /za IX-X-XI 2016r./ nie 

odnotowano przelewów do urzędu skarbowego – nie udokumentowano przekazania podatku 

dochodowego od wypłaconych umów zlecenie. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały  Nr 125/634/2013 Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 sierpnia 2013 r. upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum 

Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli 

związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Pani Sekretarz poinformowała, że powinien być poprawiony zapis w § 1 tj. „ Z dniem             

22 kwietnia 2017r.” /było „Z dniem 21 kwietnia 2017r.”/ 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie przyznania ekwiwalentu za niewykorzystany urlop 

wypoczynkowy Dyrektorowi Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że ekwiwalent będzie wypłacony za 12 dni 

niewykorzystanego urlopu wypoczynkowego.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyznania odprawy emerytalnej Dyrektorowi Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie ustalenia szczegółowych warunków pracy i płacy p.o. Dyrektora 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz przedstawiła wysokości poszczególnych składników wynagrodzenia.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie upoważnienia p.o. Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju 

Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z 

prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że pani Bożenie Maciejewskiej zostanie wydane świadectwo 

pracy.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Dwudziestym piątym  punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku osoby 

poszkodowanej w wyniku pożaru domu w miejscowości Kamionka.  
 

Pan Starosta odczytał wniosek osoby poszkodowanej, który stanowi załącznik nr 15. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że Zarząd podjął już wczesniej decyzję w kwestii udzielania 

pomocy osobom poszkodowanym w wyniku różnych sytuacji losowych. Dodała, że 

poprzednie wnioski o pomoc finansową były rozpatrywane negatywnie.  

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

  

  
Dwudziestym szóstym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

RIO.IV-0120-114/17 w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd 

sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2016r. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia RIO jest pozytywna. 

 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 16. 

 

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 89/422/2012 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 5 stycznia 2017 r. w sprawie upoważnienia kierowników jednostek 

budżetowych powiatu nowomiejskiego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym 2017 i latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności przekraczają 

poza rok budżetowy 2017. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiana uchwały jest związana z upoważnieniem pani 

Krajewskiej – p.o. dyrektora PCRE do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym 2017 i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności przekraczają poza rok 

budżetowy 2017. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2017 – 2034. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że odbyło się spotkanie Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego ze starostami w sprawie omówienia kwestii dotyczącej sieci szerokopasmowej. 

Dodał, że Marszałek zaproponował starostom podjęcie uchwał w sprawie obniżenia opłat za 

umieszczenie urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej w pasie drogowym. Nadmienił, że 

otrzymano dofinasowanie na realizację projektu „Centrum Edukacji Technicznej - 

specjalizacje dla potrzeb rynku pracy", którego realizatorem będzie Zespół Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


